

Skjærviken båtforening

Styremøtoreferat 22.05.2024

Dato: 22.05.2024

Sted: båtforeningens lokaler

Deltakere:

Marius Einarsen	x
Anders Agnalt	x
Rino Bangor	x
Roger Thorvaldsen	
Jon Vidar Lauritzen	x
Gerd Runhovde	

Agenda:

1. Godkjenne referat fra sist møte (alle)
2. Vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius)
3. Økonomi (Anders)
4. Ledig plasser i havna (Roger)
5. Arbeidsgruppe bryggefront (Rino)
6. Arbeidsgruppe port (Jon Vidar)
7. HMS. Informere om tiltak fra møte med teknisk (Marius)
8. Facebooksiden ønskes forandret (Gerd)
9. Hjemmesiden til båforeningen (Gerd)
10. Sommerfest (Gerd)
11. Leasing avtale gammel kran (Marius)

Referat:

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet.
Godkjent
2. Vedlikeholdsplan/årshjul.
 - Brygga må justeres på kjettinger. Vi prøver å justere disse selv.
 - Vårdugnad. Jon Vidar tar kontakt med Gerd og setter datoer.
 - Flomlys blir slått av 22.05.24.
 - Vurdere å sette på kappe på krana. Jon Vidar vurderer om det er mulig å bruke gammel kappe med små reparasjoner.
3. Økonomi. 167899 kr på konto. Dette er før vårfakturering.
Fakturaer blir sendt ut i overgangen mai/juni.

Skjærviken båtforening

4. Ledig plasser i havna.
Roger ikke tilstede, men ut fra Jottacloud som skal være oppdatert så er følgende plasser ledig for salg/utleie.
Leie 1stk 3m. 2stk 3,5m. 2stk 4m.
Salg 1stk 2,3m. 1stk 3m. 2stk 4m.
Totalt: 9 ledige plasser.
5. Arbeidsgruppe bryggefront:
Georapport er studert av Rino og i denne ligger det en risikovurdering. Der er vurdert til at det er lite sannsynlig at noe vil skje og det ikke er nødvendig med noen tiltak.
Styret vil derfor observere og ikke gjøre ytterligere tiltak nå. Slik situasjonen er nå vil styret vil derfor ta opp igjen saken på årsmøtet med ønske om å oppheve allerede besluttede tiltak.
6. Arbeidsgruppe port.
Porten er under oppføring.
Det vil bli gravd ned kabel når båtene er ute for tilkopling til nøkkelkort system. Når port er klar så vil alle medlemmer få tilgang på sine eksisterende nøkler kort. Samt at vi vil kontakte alle som leier plass å be dem komme å motta kort der vi kun oppretter tilgang til brygge (ikke sanitært anlegg. Da dette kun er for medlemmer) Medlemmer får også tilbud om å kjøpe flere kort til 200kr stk.
7. HMS. Informasjon om tiltak fra møte med teknisk:
Teknisk skal fungere som en arbeidsgruppe med å lage HMS regler for havna. Styret vil be om en status etter sommeren.
Det har blitt hørt at det er en dårlig stropp som brukes til krana. Marius Einarsen vil sende mail til Simon Andersen 22 mai og sjekke ut dette. Krana vil bli stengt igjen om ikke utstyret er i tilfredsstillende stand.
8. Facebooksiden ønskes endret fra «side» til «gruppe»
Gerd er ikke til stede. Saken blir flyttet til neste styremøte.
9. Sekretær ønsker å informere om «tilstanden til hjemmesiden».
Gerd er ikke til stede. Saken blir flyttet til neste styremøte.
10. Sommerfest
Gerd er ikke til stede. Saken blir flyttet til neste styremøte.
11. Leasing avtale gammel kran (Marius)
Det har blitt nevnt at vi fortsatt har en leasing avtale på gammel kran. Det har ikke blitt funnet spor av dette i budsjettet eller regninger. Kasserer dobbeltsjekker dette til neste møte.

Referent og sekretær:
Gerd Runhovde
Skjærviken Båtforening